
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local din data de 24.04.2023. 

  
La sedinta participa un numar de 15 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  nr.465/20.04.2023 
din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri proprii si 
subventii al Municipiului Calafat ; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

2. Proiect de hotarare privind executia bugetara la data de 31.12.2022; initiator, primar, 
Mituletu Dorel. 

3. Proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de Organizare si Functionare al  
S.P.C.L.E.P. Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

4. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a  Statului de Funcții  al Spitalului 
Municipal Calafat si suplimentarea numarului de posturi aprobat in Statul de Functii; 
initiator, primar, Mituletu Dorel. 

5. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii de servicii cadastrale privind 
dezmembrarea terenului din municipiul Calafat identificat Balta Tuturoaie T 129, P 997 in 
suprafata de 38.762 mp (suprafata conform C.F. 31143); initiator, primar, Mituletu Dorel. 

6. Proiect de hotarare  pentru aprobarea achizitionarii unui servicii de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

7. Proiect de hotarare privind  includerea in domeniul public al municipiului Calafat a traseului 
conductei de refulare pentru canalizarea Calafat- Maglavit; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

8. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiului nr.5 in suprafata de 
28,06 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; initiator, 
primar, Mituletu Dorel. 

9. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 150 
mp, situat in  municipiul Calafat, str. 1Mai, nr. 1D, judet Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

10. Proiect de hotarare privind mandatarea ADI ECODOLJ pentru aprobarea tarifelor si tarifelor 
distincte pentru gestionarea deseurilor aferente activitatilor dasfasurate de operatori pe 
fluxul deseurilor municipale in judetul Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel. 

 
D-na Secretar general al municipiului Calafat in urma verificarii prezentei la sedinta extraordinara 
a Consiliului Local al Municipiului Calafat constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara;  
D-l Primar scoate dupa ordinea de zi punctul 9 si 10, respectiv Proiect de hotarare privind 
inchirierea prin licitatie publica  a terenului in suprafata de 150 mp, situat in  municipiul Calafat, str. 
1Mai, nr. 1D, judet Dolj si Proiect de hotarare privind mandatarea ADI ECODOLJ pentru aprobarea 
tarifelor si tarifelor distincte pentru gestionarea deseurilor aferente activitatilor dasfasurate de 
operatori pe fluxul deseurilor municipale in judetul Dolj;  
 
Domnul Presedinte de sedinta, Nicola Catalin, supune la vot aprobarea ordinii de zi, fiind votata cu 
unanimitate de voturi; declara deschise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului Local. 
 

Punctul 1- Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a bugetului de venituri 

proprii si subventii al Municipiului Calafat ;  
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 

din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
D-l Presedinte de sedinta comunica ca este vorba de proiectul cu tablete si table unde dl 

Sorin Iofcea a fost singurul director din oras care a facut acest proiect, iar acest proiect nu este 
facut din partea Compartimentului de fonduri europene din cadrul Primariei, fiind de altfel si singutra 
scoala care a achizitionat aceste tablete. 

D-l Primar comunica faptul ca si celelalte scoli au implementat aceste proiecte dar sunt inca 
in asteptare.  

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.37. 
 

Punctul 2- Proiect de hotarare privind executia bugetara la data de 31.12.2022;  

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 



D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca atunci cand va termina Curtea de Conturi raportul 
pe anul 2022 atunci se va vota executia bugetara. 

D-l Ciobanu Lucian informeaza ca aceste cheltuieli au fost solicitate de acum un an de zile 
cheltuielile si nu au fost date, iar materialele la acest proiect de hotarare nu sunt cele solicitate. 

D-l Primar informeaza ca si in comisiile de specialitate se pot solicita documente. 
D-l Presedinte de sedinta propune amanarea acetui proiect de hotarare. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare pentru amanare cu 9 voturi 

pentru amanare (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu 
Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil) si 6 abtineri (Dumitru Mugurel, 
Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata hotararea 
consiliului local. 
 

Punctul 3- Proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de Organizare si 

Functionare al  S.P.C.L.E.P. Calafat; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 

adoptata hotararea consiliului local nr.38. 
 

Punctul 4. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a  Statului de Funcții  al 
Spitalului Municipal Calafat si suplimentarea numarului de posturi aprobat in Statul de Functii;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel,) si 10 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, 
Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 5. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii de servicii cadastrale privind 
dezmembrarea terenului din municipiul Calafat identificat Balta Tuturoaie T 129, P 997 in suprafata 
de 38.762 mp (suprafata conform C.F. 31143); 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel,) si 10 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, 
Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 6. Proiect de hotarare  pentru aprobarea achizitionarii unui servicii de evaluare; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii locali 
sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu sunt inscrieri 
la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi pentru 
(Dumitru Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel,) si 10 abtineri (Ciobanu Lucian, 
Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, 
Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica). Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 
 

Punctul 7- Proiect de hotarare privind  includerea in domeniul public al municipiului Calafat 
a traseului conductei de refulare pentru canalizarea Calafat- Maglavit; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 
Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.39. 
 

Punctul 8- Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica  a spatiului nr.5 in 
suprafata de 28,06 mp, amplasat in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, judet Dolj; 



Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de cuvant 
din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile.  

D-l Presedinte de sedinta propune ca dl primar sa vina in sedinta de C.L. cu toate spatiile 
si se vor inchiria, respectiv fiind un spatiu si la etaj si propune amanarea acestui proiect. 

In urma exprimarii votului,  a fost votata amanarea  proiectului de hotarare fiind votata 10 
voturi pentru (Ciobanu Lucian, Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, Seuleanu Monica) si 5  abtineri (Dumitru 
Mugurel, Florica Viorel, Mihut Dan, Pirjol Ion, Rusu Viorel). Nu a fost adoptata hotararea consiliului 
local. 

D-l Presedinte de sedinta comunica faptul ca nu va fi sedinta ordinara in aceasta luna, va 
da cuvantul intai consilierilor locali si apoi cetatenilor. 
 

Diverse 

D-l Draghici Radu intreaba pe dna Secretar general de ce nu se tin sedinte ordinara si de 
ce se sfideaza legea unde, legea spune ca este obligatorie o sedinta ordinara pe luna. 

D-l Primar arata faptul ca ca trebuia sa fie o sedinta ordinara dar avand in vedere faptul ca 
se stie ce se va intampla de la 1 mai, se puteau face acele mentiuni sau ce se dorea cu privire la 
statul de functii al spitalului, nu era timp necesar daca se facea pe o sedinta ordinara; nu se 
intampla si nici nu se obliga daca nu este o sedinta ordinara pe luna;  

D-l Draghici Radu comunica ca erau 5 zile la dispozitie pentru a se putea face sedinta 
ordinara. 

D-l Pirjol Ion arata faptul ca ceilalti consilieri locali s-au laudat pe diferite retele de 
socializare ca s-a luat computer tomograf la spital acum nu s-a votat nimic pentru spital unde era 
un punct pentru laboratorul spitalului care la fel, nu s-a zis zbatut nimeni pentru asta unde de 
exempliu la medicina interna este doar un singur medic deoarece cealalata doamna si-a rupt 
piciorul; C.L. a avut spitalul in urma timp de 4 ani, nu s-a facut nimic unde omul care a venit acum 
si sa faca ceva i s-au pus piedici care C.T.ul a fost datorita implicarii sale; fiind o rea vointa pentru 
oras; 

D-l Presedinta de sedina arata faptul ca se desfiinteaza posturile de medici primari si se 
infiinteaza medici rezidenti, cele de asistenti primari in debutanti tocmai de aceea nu s-a aprobat; 
intreaba pe dl Pirjol  daca mai are pe altcineva sa angajeze la spital asa cum s-a intamplat cu fina 
sa; 

D-l Pirjol Ion intreaba daca are date de asa ceva si daca nu este adevarat ce face? 
D-l Viceprimar arata faptul ca aceasta atitudine nu este  pentru un consilier local si se da 

de inteles ca este foarte afectat de acest spital si de fapt ce il intereseaza de fapt? 
D-l Pirjol Ion comunica faptul ca trebuie sa mearga bine treaba in oras si sa nu mai fie blocaj 

la scoli, spital sau alte institutii. 
D-l Draghici Radu informeaza faptul ca acel C.T. este aprobat de Ministerul Sanatatii, unde 

se facuse o initiativa care in prima faza se pusese o cofinantare pentru a se achizitiona acest C.T., 
unde nu s- a facut nicio cofinantare care ulterior, a doua oara s-a venit cu initiativa pentru 
achizitionarea de aparate medicale in valoare de 10 mld si acest lucru ar trebui lasat asa deoarece 
acesti bani sunt veniti de la Ministerul Sanatatii iar cu ambulatoriul de ce s-a dat drumul la licitatie 
pe acest mandat daca nu era bun. 

D-l Ivantu Dumitru arata faptul ca nu s-a procedat corect deoarece la un post vacant de 
medic specialist pe o specialitate nu se transforma in medic rezident; postul de rezident consta in 
faptul ca persoana rezidenta este la specializare iar in perioada de specializare medicul respectiv 
este platit de catre spital unde acesta poate sa fie de anul II,III, IV sau V depinde de profilul 
specializarii; la postul de asistent medical principal, primul pas care trebuia facut este acela de a-l 
scoate la concurs dar nu se va ocupa fiind transformat in asistent medical debutant; orice post care 
se scoate la concurs pe orice sectie  se face in baza unui referat al sefului de sectie sau de 
compartiment, care acest referat se inainteaza la comitetul de director care il aproba, mai departe 
se discuta in Consiliul de administratie, si ca obiect si ca formal deoare in legea sanatatii spune ca 
managerul dispune de politica de personal cu respectarea anumitor conditii, avizul consiliului de 
administratie si cel al comitetului medical iar in acest caz considera ca s-au omis niste pasi de 
facut; in sanatate nu se vor bloca posturile mai ales pentru medici; iar in spital sa fie 3 medici de 
specialitate pe 10 paturi personal considera ca este prea mult dar daca are ca prespectiva de genul 
ca un medic va iesi la pensie peste doi ani, atunci se scoate un post de medic rezident iar spitalul 
este platit pe servicii, unde medicul trebuie sa faca servicii si pe spital, si ambulatoriu;  

D-l Primar informeaza ca s-au facut demersurile astfel in adresa venita catre C.L. nu isi 
puneau toti semnaturile daca nu se facuse procedura. 



D-l Ciobanu Radu intreaba de ce dl primar nu i-a marit salariul dnei Ciobanu, director 
financiar de la spital. 

D-l Primar comunica cu privire la directorul economic de la spital, C.L. a aprobat acea 
marire dar tinand cont de faptul ca au fost cei de la Curtea de conturi si din discutiile avute legea 
spune ca se pot da acei bani dar din aprobarea C.L. din bugetul U.A.T.-ului nu din bugetul spitalului 
ca atare s-a facut o adresa pentru a nu se da drumul la procedura deoarece nu este respectata 
legea, acest fiind motivul pentru care nu i s-a marit salariul dnei director de la spiatl. 

D-l Draghici Radu intreaba daca bugetul spitalului nu se aproba odata cu bugetul localitatii, 
iar atunci directorul spitalului a facut o adresa spunand ca aceste venituri sunt din veniturile proprii 
ale spitalului unde aceste venituri se aproba odata cu bugetul local iar venitul spitalului intra in 
bugetul local iar cand se aproba se aproba toate, investitii si tot ce este acolo si personal ii este 
frica sa mai vorbeasca despre spital pentru ca deja este al 10 lea consilier caruia i se face adresa 
la A.N.I.unde sunt si alti consilieri care nu li s-a facut, de exemplu dl Florica Viorel si chiar se vrea 
sa plece toti din acest consiliul local? 

D-l Primar comunica ca asa ar trebui si sa se vorbeasca la Prefectura sa se dea legala. 
D-l Ciobanu Lucian comunica ca acel C.T. s-a achizitionat la initiativa consilierilor fiind un 

computer tomograf care din bugetul local trebuie sa plateasca 200 mii de euro. 
D-l Draghici Radu arata faptul ca prima data cand s-a facut propunerea cu banii jumătate 

de la Primarie, bugetul local in total fiind 2,2 mil lei unde ministerul sanatatii a aprobat 5 mld din 
care se poate lua acest CT, un aparat Ronghen si doua ecografe ultra performante. 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca daca nu se pierdea acel proiect in valoare de 2.2 mil 
euro unde din bugetul local se puunea doar 40 mii euro si s-a pierdut acest proiect din cauza 
competentei administratiei unde era deja contractul de finantare semnat iar acum se lauda ca dam 
10 mld si se ia doar un singur aparat unde s-au batut joc de bani, bani care nu a mai avut niciun 
primar de la Revolutie incoace. 

D-l Florica Viorel intreaba pe dl Draghici de ce i-a rostit numele. 
D-l Draghici Radu comunica ca i-a pronuntat numele datorita faptului ca este un 

intreprinzator privat la fel ca si ceilalti 9 consilieri carora li s-a facut la A.N.I. si dlui Florica nu i s-a 
facut si poate este facuta de cineva care are un interes sa-i dea doar pe ceilalti la o parte fiind 
atunci votat cu unanimitate de voturi. 

D-l Traistaru Petre arata faptul ca: ,,daca dl primar si-ar da seama de ajutorul dat nu ar 
avea aceasta atitudine; nu este de mangaiat, sa mangaie niste conducatori incompetenti si rai 
voitori; nu se poate asa ceva, tipa un consilier de parca am fi in paduri, ce sedinta de consiliul este 
asta iar in cei 40 de ani de cand este in conducerea primariei cat si in consilii nu s-a intamplat ca o 
conducere a primariei de moment sa aiba asa de putin oameni care sa il ajute si asta se datoreaza 
in exclusivitate consilierilor PNL; daca ati ajuns voi sa va dat afara din Consiliul, consilierii vostri cu 
care ati mers prin oras, si ati strigat si ati facut tot circul prin oras si acum se face hartie la ANI sau 
nu stiu pe la cine, voi v-ati judecat vreodata care ati fost consilieri ce ati facut in pozitia asta, eu am 
fost 8 ani de zile primar si cred ca poate 40 de ani la conducerea orasului si nu am ajuns niciodata 
dincolo de Craiova si voi v-ati plimbat in America pe banii nostri, ai tuturor de aici, si acum nu le 
dati voie nici macar sa vorbeasca, va rog sa va bagati mintile in cap ca nu sunteti pe banii familiei, 
ci pe banii ai lui Traistaru, Popescu, Ionescu si asa mai departe si noi va platim aici sa faceti treaba 
pentru Calafat si nu pentru voi, duceti-va la Debarcader, poteci si potecute; treceti in parcul de 
langa cinematograf, jaf, hal si multe alte obiective de genul acesta; duceti-va sa vedeti la omul care 
are magazinul langa notar, o constructie extraordinara, la Primarie nici macar nu se matura 
obiectivele pe care le are, sa scoata din cladirea din fata bisericii belegarul de acolo, s-au umplut 
curtile Primariei de creci, nu se puteau da la oamenii pentru a putea face facul asta iarna?; si tot 
de la aceasta strada in acolo, este dezastru, dar nu cunoasteti (dl primar), nu stiti, nu ati umblat, 
nu va deranjati sa vedeti ce este in oras si luati bani multi si nu stiu cati sunt de meritati; se 
pregateste dl primar sa-mi dea raspuns, nu am nevoie de nici un raspuns. 

D-l Primar arata faptul ca atunci cand se acuza cineva trebuie sa raspunda. 
D-L Traistaru Petre arata faptul ca nu vrea sa asculte o persona care minte;cum sa fie 

respectat cand din cei 17 consilieri il sustin doar 3 sau 4, asta nu spune multe?cand un primar nu 
are sprijin de la consilieri, acela nu este primar  ci trebuie sa gaseasca solutii pentru a atrage 
consilierii de partea lui dar nu vine cu lucruri bune pentru a-l asculta consilierii si sa voteze; la parcul 
din fata bisericii nu s-a facut nimic si nu are nevoie de raspunsuri ci sa vada ce face;  

D-l Primar comunica faptul ca si pe mandatul dansului cand a taiat castanii, unii oameni au 
fost de acord altii nu; consilierii au fost dati afara din partid nu din consiliul local deoarece disciplina 
de partid spune altceva, lucru pe care dvs, dl Traistaru ar trebui sa stiti fiind unul din consilierii dati 
afara din partidul PSD; cu America vizita respectiva a fost aprobata de consiliul local; sa nu se uite 



ca paduricea de la Calafat a fost reabilitata aproape gratis, pe munca oamenilor si trebuia facuta 
unde s-a cumparat doar cabluri si becuri; Calafatul avea ceva cu care se mandrea si care dvs ati 
distrus-o, respectiv gradina de vara, unde lemnele de acolo au fost date la oamenii care aveau 
nevoie in baza cererilor unde este evidenta la biroul protectie sociala pentru cei care au nevoie; 
personal nu isi aduce aminte de faptul sa-l fi mintit vreodata, cel putin odata pe dl Traistaru si e 
usor sa se arunce cu vorbe cand sunt alte interese; 

D-L Traistaru Petre informeaza ca nu are nici un fel de interes. 
D-l Primar comunica de sprijinul consilierilor ca poate l-a pierdut, ca poate nu a stiut sa 

comunice bine cu ei, dar sa fie mincinos este greu sa ajunga acolo si sa se spuna acest lucru dar 
isi cere scuze daca crede ca este mincinos si mai ales de faptul ca este o persoana mai in varsta  
si considera ca are ce invata de la dumnealui  si va incerca sa se uite in urma sa vada unde a mintit 
pentru a se putea corecta. 

D-l Traistaru Petre arata ca a mintit Calafatul ca il va intoarce pe dos dar nu a facut nimic. 
D-l Primar arata caporiectele nu se fac de pe o zi pe alta si  dl Traistaru abia in al doilea 

mandat a inceput sa faca orasul frumos. 
D-l Presedinte de sedinta roaga si cere public faptul ca in Calafat circula niste tiruri care o 

iau pe Poiana Mare, intra si daca a trimis vreodata Politia Locala in afara de faptul sa ii opreasca 
sa le ia bani, sa taxeze si cere public ca la sedinta urmatoare sa aduca tot ce s-a taxat tir pe anul 
2022 si pana in prezent, de la cei care aduc cereale in port si cei care doar trec, deoarece aia 
trebuie sa fie taxati de ex. tiruri aduse in port au fost taxati atatia, deoarece personal a vazut politia 
locala pe un drum care il circula dar a vazut si tiruri si trebuie sa fie taxati. 

D-l Badoi Costica arata faptul ca, cu patru persoane sunt in instanta;  
D-na Manea Olga arata faptul ca adapostul are autorizatie de functionare si ce au de gand 

cu cainii si intreaba pe dl primar ce atributii de serviciu are dl viceprimar. 
D-l Ciobanu Lucian comunica ca acea hartie este un aviz de la DSV si mai trebuie de la 

mediu si DSP autorizatii pentru ca adapostul sa fie in regula. 
D-l Primar comunica ca are atributii cu privire la protectia muncii, mediului, isu si adapostul 

de caini. 
Un cetatean arata faptul ca unii vecini care se duc cu oile pe camp trec prin fata culturii 

personale unde aceste animale intra pe prorietatea sa si roaga sa se faca demersurile necesare 
pentru a nu se mai intampla acest lucru. 

D-l Predan Mihai arata faptul ca la ultima sedinta de consiliul local s-a spus ca se va rezolva 
problema cu autocarul, ce se face cu acest autocar?deoarece miercuri echipa de fotbal trebuie sa 
meraga la Dabuleni, 130km dus si 130 intors sau o alta varianta este sa nu se prezinte iar in acest 
caz a doua zi ar fi retrogradati in Liga a5-a. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca trebuie sa vorbeasca cu dl primar pentru a initia 
un proiect in legatura cu autocarul. 

D-l Primar informeaza ca trebuie puse niste tarife pentru autocar pentru a se folosi si clubul 
sportiv de acesta. 

D-l Predan Mihai comunica ca a facut adresa si au trecut 54 de zile fara a i se da un raspuns 
cu tariful acelui autocar. 

D-l Primar informeaza ca fara aprobarea Consiliului Local nu se poate face acel tarif iar 
hotararea consiliului pentru autocar este valabila pana la data de 1 mai care ulterior se va veni cu 
o alta hotarare pentru a stabili soarta acelui autocar sau cand doresc conilierii locali se poate face 
oricand sedinta respectiva. 

D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca si in mandatul trecut au fost 13 sedinte extraordinare iar 
dl primar s- a prezentat de la 3 sedinte. 
  

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei extraordinare a Consiliului Local 
din data de 24.04.2023, ora 18:00. 

 
 

 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Nicola Catalin          Colina Maria   

Intocmit 
       Ceau-Radut Cristina 

 
 
 


